
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 

Utvalg: Åfjord formannskap 
Møtested: Teams, Teams 
Dato: 06.05.2021 
Tid: 16:00 – 18:15 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Vibeke Stjern Ordfører AP 
Gro Alida Kristiansen Medlem AP (Gikk kl. 17.30)  
Erik Jakobsen Medlem AP (Gikk kl. 17.30) 
Einar Eian Varaordfører H 
Gunnar Singsaas Medlem FRP (Gikk kl 17.30) 
Tone Bårdli Medlem SP 
Erling Iversen Medlem SP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
   

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
   

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Per O. Johansen 
Nina Knutsen 
Camilla Hestmo Berdal 
Reidun Momyr 
Laila Refsnes 
Lars Helge Kolmannskog  

 

 
Andre møtende:  
Navn     Representerer       
Nina Edvardsen    Utvalg helse og oppvekst 
 
 

Merknader: 
Ingen merknader til innkalling  
 
  



 
 
Saksnr Innhold Lukket 
   

 
 
Info- og orienteringssaker:  
 
 
Status byggeprosjekter – herunder byggekomiteer 
Ordfører og rådmann orienterte om bruken av byggekomiteer, noe som har vært aktuelt i en del 
av de større byggeprosjektene.  
Det prosjektene som er i gang nå, er kommet så vidt langt at det kan være hensiktsmessig å 
rapportere direkte til formannskapet som styringsgruppe.  
 
Lars Helge Kolmannskog, sektorsjef Landbruk og tekniske tjenester, orienterte om status i de 
pågående byggeprosjektene.  
Den største utfordringen ligger i den nye barnehagen på grunn av kvikkleireforekomstene i 
grunnen, og kommunen må regne med en betydelig merkostnad her.  
 
 
Åfjord Coworkz 
Saken kommer til behandling i kommunestyret.  
 
 
Guttelvik felles – Dispensasjon for boligtomt 
Ordfører orienterte om status i saken. Interessenten for boligtomt ønsker å bygge på en 
alternativ lokasjon.  
 
 
Formannskapets møte 9. juni  
Formannskapet tar sikte på å avvikle sitt møte den 9. juni på Halten, så fremt været tillater det.  
Åfjord kommune har eierinteresser i Stiftelsen Halten og området benyttes i 
reiselivssammenheng, også med utgangspunkt i Åfjord.  
 
 
Manglende midler til sluttføring av regulering av tuneller fra Hellfjord til Roan sentrum 
Saken kommer til behandling i kommunestyret 12. mai.  
 
 
Tiltredelse av areal på Nedre Årnes 
Rådmannen orienterte om at Åfjord kommune, med bakgrunn i at en gangvei på området ble 
ødelagt, både varsler krav om erstatning og ekspropriasjon.  
Formannskapet slutter seg til at rådmannen sender brevet på vegne av kommunen.  
 
 
Leie av permanente møtelokaler på Årnes Handel 
Ordfører orienterte om forespørsel om permanent utleie av lokaler i Årnes Handel frem til at nytt 
rådhus bygges. 
 
 
Formannskapets møte den 19. mai 
På grunn av generalforsamlinger i TrønderEnergi AS og Vassneset eiendom AS den 19. mai, 
kan det være aktuelt å flytte formannskapets møte som er berammet til samme dag.  
Et mulig alternativ er 26. mai.  
 



 
Tilbud om kjøp av A-aksjer i TrønderEnergi AS 
Ordfører orienterte om forespørsel fra TrønderEnergi AS om å kjøpe A-aksjer i selskapet.  
Formannskapet ber om at rådmannen ser nærmere på forespørselen, først med henblikk på at 
kommunestyret kan gi formannskapet fullmakt til å kjøpe aksjer i selskapet.  
 
 
 
 
 
 
 
 
Vibeke Stjern  
Ordfører  

 


